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Adviesraad Sociaal Domein Molenlanden 

 

 Secretariaat: Ingeborg van der Steen 

 M:06 21 63 94 22 

 E: ingeborg.vandersteen@jouwgemeente.nl 

 

 

Beknopt verslag van de vergadering van 6 november 2023 

 

Aanwezig: Cor Resseler, Peter van den Bosch, Jan Simons, Frans Hakkesteeg, Marja de 

Vries, Frans de Jong, Marcella Scheer  

 

Tevens 

aanwezig:  Menno Keller 

 

Afwezig:  Sylvia Bouwmeester, Cindy de Wit (beiden met kennisgeving) 

 

 

 

 

1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

In het bijzonder Menno Keller en Ditty van Drent, zij is kandidaat-lid en voor de eerste 

keer aanwezig. 

 

Menno krijgt het woord: 

- Het document Visie Sociaal Domein is toegestuurd. Met dank voor het begrip voor de 

korte reactietermijn. Dinsdag 14 november komt het stuk in de Raad. Het is de 

bedoeling dat in het 1e kwartaal volgend jaar is het uitvoeringsplan op tafel komt.  

- De week van 6 november is de week van de Mantelzorg. Het aantal mantelzorgers 

neemt toe, dit keer weer met 150 extra aanmeldingen. Jan informeert naar het 

aanmeldingsproces.  

- Ongeveer 700 mensen in Molenlanden ontvangt huishoudelijke ondersteuning. 

Medewerkers uit deze branche krijgen nu training in het signaleren van bijvoorbeeld 

een overbelaste mantelzorger of ouderenmishandeling.  

- Het Integraal Zorgakkoord (IZA) heeft als doel de zorg voor de toekomst goed, 

toegankelijk en betaalbaar te houden. Op dit moment ligt er een plan de 

(huishoudelijke) ondersteuning inkomensafhankelijk te maken. 

- Tijdens de bijeenkomst van Alzheimer Nederland in Alblasserdam sprak Menno een 

hoogleraar over dementie. Zijn advies was meer in te steken op passende activiteiten 

voor mensen met (beginnende) dementie en daarbij ook contact te leggen met het 

bedrijfsleven. Denk hierbij bijvoorbeeld aan Restaurant Misverstand waar mensen 

met dementie onder begeleiding tijdelijk als restaurantmedewerker aan het werk 

gaan. 

- Met grote vraagstukken wordt geprobeerd elkaar op zowel ambtelijk als op uitvoerend 

niveau elkaar te vinden. Daar valt nog wel winst te behalen. Het stuk welzijn en het 

sociale domein wordt hierbij namelijk nog wel eens vergeten. Maar dat het beter gaat 

laat het IZA zien. Een mooi voorbeeld waar te zien is dat veel organisaties hierbij zijn 

aangesloten.  

- Stichting Jeugdteams is de aanbesteding gegund voor 4 jaar. 

- Er wordt geïnformeerd naar de JOP in Schelluinen. In Het Kontakt werd aangegeven 

dat de gemeente hier geen tijd meer instopt. Menno neemt deze vraag mee en komt 

hierop terug. 

    

Hierna volgt het reguliere vergadergedeelte. 

 

Er volgt een kort voorstelrondje en Ditty krijgt het woord. Ze is journalist en schrijver en 
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werkt bij Het Kompas Hardinxveld-Giessendam. Ze is buddy op het gebied van 

pedagogische ondersteuning en hoopt ook als ervaringsdeskundige op het gebied van 

werk en inkomen haar bijdrage te kunnen leveren. De voorzitter bedankt Ditty voor de 

toelichting. 

 

2.    Mededelingen 

- Sylvia heeft aangegeven voorlopig afstand te nemen van ASDM  

- Marcella verhuist per 1 januari 2024 

- Het punt ‘Ingekomen en uitgaande stukken’ gaat weer op de agenda 

 

3. Vaststellen verslag van 17 juli 2023 

Tekstueel en inhoudelijk 

Pag 1, punt 1, 2e alinea, punt 5, 1e regel: ‘Nieuw-Lekkerland’ moet zijn ‘Goudriaan’ van 

Hoop moet zijn Goudriaan.  

Pag 1, punt 1, 2e alinea, punt 6, 1e regel: ‘Vimotech’ moet zijn ‘Vimotec’ 

Naar aanleiding van het verslag 

Pag 1. Magda Heijboer, Eric Grip en Piet Vat hebben restaurant De Krom in Oud Alblas 

bezocht. Er is geen ruimte voor een invalidenparkeerplaats en een invalidentoilet was er 

ook niet. Dit geldt ook voor horecagelegenheid de Heeren aan de Lek. Binnenkort volgt 

er een bezoek aan het Raadhuis in Goudriaan. 

Het Avonturenpark Molenwaard in Groot Ammers en Heeren aan de Haven in Streefkerk 

zijn wel goed toegankelijk. Tijdens het ondernemersontbijt op 12 nov is aan de 

toegankelijkheid aandacht aan besteed. Tabitha Kazen heeft o.a. met haar filmpje Op pad 

met Tabitha, bewerkstelligt dat er stickers komen op deuren voor blinden/slechtzienden. 

Verder wordt er nog gewerkt aan de mogelijkheden van plaatsing van openbare toiletten. 

 

4. Hanny van Leeuwen lezing van de Koepel 

Niemand kan aanwezig zijn bij de lezing. Op de website van de Koepel is deze wel terug 

te kijken. 

 

5. Voorstel procedure afhandeling stukken 

Er is een routingsmodel gemaakt. Alle verzoeken komen binnen bij de ambtelijk 

ondersteuner. Eens per week worden deze doorgestuurd naar het dagelijks bestuur. Het 

DB stelt stukken, indien nodig, in handen van een werkgroep en hier wordt een termijn 

aan gesteld. Het advies of beoogde actie wordt plenair behandeld. Wanneer dit is 

afgehandeld gaat het advies naar het college. 

Deze werkwijze houdt in dat de vergaderingen van de werkgroepen en het dagelijks 

bestuur enigszins aan moeten sluiten op de algemene vergaderingen.  

Ingekomen stukken worden naar alle leden gestuurd. De stukken krijgen een uniek 

nummer en komen op de stukkenlijst.  

 

6.    Vergaderschema werkgroepen 

 Werkgroepen kunnen hun vergadering afstemmen op het vergaderschema 2024. 

  

7.    Vergaderschema 2024 

   De vergaderingen vinden voortaan 1 x per 6 weken plaats. De vergaderdag blijft   

   maandag. Nadat het vergaderschema is vastgesteld komt het verzoek aan de  

   werkgroepen eveneens een vergaderschema op te stellen. 

 

8.    Website ASDM 

Magda Heijboer stopt met het bijhouden van de website. Jan informeert bij iemand die 

hij kent of hij dit op wilt pakken. 

 

9.    Terugkoppeling werkgroepen 

 Frans heeft zich opgegeven voor de workshop Inzicht in de Jeugdwet op 21 november en  

   voor Inzicht in de Participatiewet op 29 januari.  

 Er is nog geen reactie gekomen op het verstuurde advies over de Motie groene gele  

   bussen. Ingeborg vraagt dit na. 

   In januari woont Jan een avond bij met als thema Ouderenmishandeling. 
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10.    Concept visie Sociaal Domein    

   De reacties van Marcella en Cindy worden verwerkt, daarna kan het advies worden  

   verstuurd.  

  

11.    Stand van zaken Seniorenraad 

   Binnenkort wordt een vergadering ingepland op dit thema. 

 

12.    Rooster van afreden 

   Jan stopt er per 1 januari mee.. 

 

13.    Rondvraag 

      Geen 

 

14.    Sluiting 

   Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 21:45 uur na een  

   ieder bedankt te hebben voor zijn of haar inbreng. De laatste vergadering van 2023 vindt   

   plaats op 11 december. Wethouder Piet Vat zal hierbij aanwezig zijn. 

 

 

 

 

 Verslag: Ingeborg van der Steen 

 Vastgesteld:  

 

  


